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Zhejiang Ruizhao Technology Co., Ltd. ("Ruizhao") is located in the forefront of reform and opening up in 
Wenzhou City, Zhejiang Province. It is a group company specializing in the development of various automotive 
standard Fasteners, non-standard Fasteners, new energy air compressors and automotive non-metallic fasteners.
       In 2004, Ruizhao became a large-scale research and development standard and non-standard parts company. 
In 2007, it invested in the development of new energy vehicle air compressors and Non-metallic parts for vehicles 
(such as Water tank) with Zhejiang University, Hefei University of Technology, Fuzhou University and other 
universities, and Ruizhao officially entered the field of automotive air compressors and non-metallic auto parts. 
After 20 years of development, Company has more than 3000 types of standard fasteners, non-standard fasteners; 
There are more than 1000 types of automotive non-metallic parts and various types of new energy automotive 
air compressor. Now, The headquarters of the company covers an area of 38,880 square meters and has multiple 
production bases. And The company employs 166 people, including 24 R&D personnel, with total assets of 155 million.
      Ruizhao has passed the ISO14001:2015  and IATF 16949  based on the continuous improvement of 
quality management. At present, Ruizhao has advanced production and measurement test equipment such as: 
Fully Automated Thread Rolling Machine, Dacromet coating Production Line, Heat treatment Production Line, 
Precision CNC, Injection Molding Machine, Plastic Welding Machine, etc. In addition, It has the Laboratory 
System with The Germany SCHATZ Manipulator, ZEISS Coordinate Measuring Instrument and SHIMAZDZU 
Energy Dispersive X-ray Fluorescence Spectrometer and so on.
      From raw materials to product .We are committed to providing high quality products for each customer .
  RuiZhao insist on Customers First, Service Foremost, Technological Innovation, Pursuit The Outstanding Quality.
 Sincerely invites customers from all over the world to discuss.

          浙江瑞昭科技股份有限公司（简称“瑞昭科技”），地处于改革开放的前沿阵地浙江省温州市，

是一家专业研制各类汽车标准件、非标件、新能源空气压缩机及车用非金属配件的集团公司。

         瑞昭科技于2004年成为规模化研制标准件及非标件的公司，并于2007年出资与浙江大学、

合肥工业大学、福州大学福建工程学院等高校携手研制新能源车用空气压缩机及车用非金属配件

（如膨胀水箱等），正式进入车用空压机及非金属汽配领域，经过二十来年的发展，公司拥有3000余种

类型的标准件、非标件；1000余种类型的车用非金属配件及可批量配套的多型号新能源车用空气压缩机，

现公司总部占地面积38880平方米，具有多个生产基地，公司员工166人，其中研发人员24人，总资产达1.55亿。

         瑞昭以不断提升质量管理水平为立足之本先后通过了ISO14001:2015 环境管理体系认证,  

IATF 16949质量体系认证等。现瑞昭拥有先进的生产和测量试验设备如：全自动化螺纹搓丝机、

达克罗涂层生产线、热处理生产线、自动化生产流水线、精密数控车床、注塑机、塑料焊接机等；

并且拥有德国进口的兹韦克机械手试验系统、三坐标测量仪、X射线荧光分析等

         严格把关原材料到产品销售的流程，我们承诺为每个客户提供高效、优质的产品服务。

         瑞昭本着客户第一，服务至上，科技创新，追求卓越品质的宗旨，诚邀国内外的贵客前来洽谈。



生产设备
Production Equipments

瑞昭公司拥有22台先进多工位冷墩机
RUIZHAO Has Advanced Twenty Two Multifunctional Cold Forging Machines 

由几十台螺纹搓丝机组成的自动上料生产线大幅提高了生产效率，同时节省了人工成本。
Fully Automatic Thread Rolling Line Greatly Improves The Production Efficiency and Saves The Cost. 热处理生产线 Heat Treatment Production Line

搓丝机    Thread Rolling Machines
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攻牙机 Tapping Machines

达克罗涂层工艺生产线，比电镀锌更耐腐蚀性，并可通过盐雾试验约500-1000小时。
Dacromet Production Line ,Make The Fasteners Which Coating Dacromet Stronger Corrosion Resistance 
Than Zinc Plated Or Galvanized, and Can Pass Salt Spray Test About 500 to 1000 Hours .

产品本色涂油防锈自动生产线
Automatic production line for oil coating and rust prevention

龙门可倾式浸甩达克罗涂覆生产线
Gantry tilting dipping Dacromet coating production line
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成品仓库

全自动筛选机             Automatic Sieving Machines  

超声波自动清洗生产线
Ultrasonic automatic cleaning production line

精密机械加工生产线
Precision machining （CNC）production line
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 带德国 SCHATZ 机械手的实验室系统
使用机械手来完成测试组件。主轴支架可以旋转，以便在任何安装位置进行螺纹摩擦
系数的测试。机械手能承受高达2000 N·m的主轴扭矩。

Laboratory System With The Germany Schatz Manipulator
-- Using The Manipulator To Perform Tests Fastener Components.The Spindle Holder Can Be Rotated and
Pivotedto Enable It To Test Coefficient Of Friction Of The Thread In Any Installed Positionin Any Installed
Position.The Manipulator Can Withstand Spindle Torques Up To 2,000 n·m

           电子式摆锤冲击试验机 ,主要供试验冲击韧性较大的黑色金属，如钢铁及其合金之用。
测定金属材料在动负荷下抵抗冲击的性能，以判断材料在动负荷下的性质。
Electronic Pendulum Impact Testing Machine
-- It is mainly used for testing ferrous metals with higher impact toughness, such as carbon steel and alloy steel.

 

Precision Salt Spray Corrosion Test Chamber  
--Test the corrosion resistance of products

精密型盐雾腐蚀试验箱
 --针对各种材质表面处理,包含涂料、电镀、有机及无机皮膜,阳极处理,防锈油等, 测试其耐腐蚀性。
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Fastener Transverse Vibration Test MachineIt can inspect the fastener 
self-locking performance (the anti-loosening performance)under the certain frequency
and amplitude transverse dynamic loading.
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检测设备
Inspection Equipments

德国莱卡Leica DM ILM倒置金相显微镜
强大的图像获取和分析软件可以支持客户对金相样品的特殊观察。
Germany Leica DM ILM Inverted Microscope

 能量色散型X射线荧光分析仪
测量点、线、圆、孤、椭圆、矩形，提高测量精度。
Energy Dispersive X-ray Fluorescence Spectrometer

商业3D打印机
--轻松打印复杂模型，打印精度高、速度快 。

Commercial 3D Printer
-- Easily print complex models with high precision 
    & speed

氧氢分析仪
--快速测定钢铁、有色金属、及其它无机材料中氧、氢的含量
  NCS Oxygen & Hydrogen Analyzer
--Rapid determination of oxygen and hydrogen in steel, 
non-ferrous metals, and other inorganic materials

光电直读光谱仪 Labspark750
--对片状、块状以及棒状的固体样品中的非金属元素以及金属元素进行准确定量分析，分析结果准确，分析精度高。

Optical Emission Spectrometer Labspark750

-- Accurate quantitative analysis of non-metallic elements and metal elements in solid samples such as flakes, blocks, and 
rods, results are accurate, and analysis accuracy is high.

 微电脑控制液压伺服疲劳试验机
主要对金属和非金属材料进行轴向对称性循环疲劳试验

Microcomputer Control Hydraulic Servo Fatigue
Testing Machine for Tension Test -- Axial symmetry cyclic fatigue test for metallic & non-metallic materials

影像测量仪
测量点、线、圆、孤、椭圆、矩形，提高测量精度
Video Measuring Instrument
-- Measure points, lines, circles, arcs, ellipses, and rectangles to 
improve measurement accuracy
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德国ZEISS(蔡司)三坐标测量仪
-- 可轻松获取轮廓和自由曲面的信息

Germany ZEISS  Coordinate Measuring Instrument
-- Easy access to information about contours and freeform surfaces

高温万能试验机
-- 主要用于金属、非金属材料的拉伸、压缩、剥离、
剪切、剥离、撕裂、弯曲力学性能试验

 High Temperature Universal Testing Machine
-- Mainly used for metal, non-metallic materials, stretching
compression, peeling, Shear, peel, tear, bending mechanical
properties test

检测设备
Inspection Equipments

        金相试样镶嵌机
Metallographic specimen mosaic machine

试样切割机
Sample cutting machine
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紧固件产品展示
Fastener Products Show

底盘用件--车桥, 传动轴

High Tensile Bolts for Chassis Parts ,Axle, Drive Shaft
底盘用件--变速箱

Screws for Chassis Parts - Gearbox
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底盘用件--轮毂,传动轴 

Bolts and Nuts for Wheel Hub, Drive Shaft
底盘用件--传动轴

Fasteners for Chassis Parts - Drive Shaft



       发动机舱用件

Screws 、Pins、Hose Clamps for Engine Compartment Parts Rivets、Studs、Screws for Engine Compartment Parts
发动机舱用件



车身用件车身用件--螺母类

Nut Series Fasteners for Auto Body Parts



车用尾气后处理配件

Connector Series

车身用件

Circles ,Sealing Rings,Washers for Vehicle Body Parts
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